

Announcements for 4-11-2021

2021年4月11日報告事項

1. This week's prayer focus is for us to be renewed each day.
本週禱告焦點：求主使我們每日更新。
2. Praise the Lord for all the people that witnessed in person the baptisms of Jonathan Chow (周毅信), Darren Koo (顧樂恒), and Shengan Ye (葉盛安). May we continue to keep them in our prayers.
為親身見證周毅信、顧樂恒、葉盛安受洗的人感謝主。讓我們繼續在禱告中記念他們。
3. As the board looks to invite board nominees, pray that Godly men and women will be willing to serve and lead as deacons/deaconesses.
禱告當執事會邀請候選人時，敬虔的信徒願意以執事的身份服事。
4. We are encouraged that we are able to continue to bring back more Sunday School classes into the church to be able to meet in-person. Please pray that we are able to continue to do so safely.
我們為能夠陸續把主日學帶回教會，使大家可以面對面聚會，深受鼓舞。求主保守大家的安全，使我們可以繼續如此行。
5. With the ongoing violence and discrimination that we have seen towards Asian and Asian-Americans, let us continue to pray that God will bring peace and justice to this land.
面對當下針對亞洲人和亞裔美國人的暴力和歧視，讓我們繼續禱告，願神為這片土地賜下和平和公義。
6. Sermon speakers:
下週講員

	April 18
English Worship	Dingli Chen
Chinese Worship	Pastor Ho

崇拜講員

	四月十八日
英文崇拜	陳定立弟兄
中文崇拜	何牧師